



Information Sheet

Reference: _____

手提電話 / Mobile Handset

牌子 / Brand	華為 Huawei	
型號 / Model	Matebook	
原產地 / Place of manufacture	中國 China	
網絡頻率或操作頻率或頻帶 Network frequency or operating frequency or band	不適用 / NA	
主要功能 / Key features	<p>雅致美學外觀</p> <ul style="list-style-type: none">金屬機身，彰顯品質重量僅約 640g，厚度低至 6.9mm <p>12 英寸輕薄辦公平板電腦</p> <ul style="list-style-type: none">12 英寸解析度為 2160x1440 的 IPS 觸摸顯示幕，NTSC 85% 寬廣色域，且具有 160 度寬廣視角，亮度高達 400 尼特10mm 窄邊框，84% 屏占比可搭配 2048 級靈敏度的壓感性能 MatePen，兼具觸控筆、鐳射筆和翻页器的功能可搭配二合一鍵盤，輕鬆變為便攜筆記本支持側邊按壓式指紋解鎖功能，僅需一次觸碰，即可實現熄屏解鎖，快捷安全500 萬前攝像頭，高清視頻通話體驗4K 高清視頻播放，Dolby Audio Premium 音效，影院級視聽享受 <p>Elegant Appearance</p> <ul style="list-style-type: none">Full aluminum unibodyLight (approx. 640 g) and thin (6.9 mm) <p>12-inch 2K Slim Office 2 in 1 Device</p> <ul style="list-style-type: none">12-inch IPS LCD screen with a resolution of 2160 x 1440 pixels, a wide 85% NTSC color gamut, a viewing angle of 160 degrees, and a brightness of 400 nits10mm narrow screen frame and screen-to-body ratio of 84%Can be paired with the MatePen, featuring 2048 levels of pressure sensitivity, which functions as a stylus, laser pointer, and presentation clickerCan be used with a keyboard case to make it easy to carrySingle-touch side fingerprint sensor, waking the system in one touch5 MP front camera for an ultimate video and call experience4K video play with Dolby Audio Premium audio delivering an amazing audiovisual experience.	
作業系統 / Operating system	Windows 10 Home	
系統記憶體 / Internal memory	4GB LPDDR3 RAM, 128GB ROM	
SIM card 種類 / SIM card	不適用 / NA	
支援記憶卡的種類及容量/ Type and storage capacity of support memory card	種類 / Type	不適用 / NA
	最大容量 / Maximum capacity	不適用 / NA
螢幕 / Display	12 英寸 IPS 觸摸顯示幕 (2160x1440) / 12-inch IPS TFT LCD (2160 x 1440)	
數據傳輸/網絡連接制式 Data transfer/network connectivity protocol	不適用 / NA	
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)	500 萬像素前置鏡頭 / 5 MP Front Camera	
配套 / Packaging List	1 x HUAWEI MateBook / 1 x HUAWEI Matebook 1 x HUAWEI MateBook 二合一鍵盤 / 1 x HUAWEI MateBook Portfolio Keyboard 1 x 電源適配器 / 1 x Power Adaptor 1 x USB Type-C 數據充電線 / 1 x USB Type-C Data Charger Cable 1 x USB-Type C 轉 Micro-USB 轉接線 / 1 x USB-Type C to Micro-USB Cable 1 x Micro-USB 轉 USB-A 轉接頭 / 1 x Micro USB to USB-A Adaptor	
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice	



附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)	
保修人身份 / Identity of repair service provider	Huawei	
保修地址 / Repair service address	香港九龍旺角彌敦道 580G 彌敦中心 10 樓 1001 室 Room 1001, 10/F, Nathan Centre, 580G Nathan Rd, MongKok, Hong Kong	
換貨政策 / Exchange policy	你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.	
保修期 Warranty period	機身 / Handset	12 個月 / 12 months
	配件 / Accessory	充電器 : 12 個月 / Charger: 12 months

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://hkcsl.com>